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کی روش تصمیم گرفت بازیکنان پرسپولیس را برگرداند تا نتایج احتمالی هم به عهده خودشان باشد/ موضوع باید یک بار برای

همیشه حل شود چون تقویم مسابقات شرق و غرب آسیا یکی نیست.

پس از برگزاری جلسه با سرپرست باشگاه پرسپولیس؛ 

به گزارش اسپاداناخبر و نقل از میزان، مهدی تاج پس از برگزاری جلسه با علیاکبر طاهری، سرپرست باشگاه پرسپولیس در
مورد ترخیص ملیپوشان این باشگاه از اردوی تیم ملی با نظر کارلوس کیروش اظهار داشت: مسئولان باشگاه پرسپولیس

تماس گرفتند و گفتند که میخواهند جلسه داشته باشند. طاهری امروز (چهارشنبه) به اینجا آمد و با هم صحبت کردیم اما برای
یک سری افراد متأسفم که میگویند فدراسیون سکوت کرده است.

وی ادامه داد: منظور این افراد از سکوت چیست؟ مگر ما باید همان لحظه که اتفاقی رخ میدهد چیزی بگوییم؟ گاهی اوقات
سکوتی که انجام میشود همراه با تدبیر است. صحبتهایی که میشود باید مدیریت شود. اینکه یکسری مصاحبه انجام دهیم

که فلان سایت خوشش بیاید، خوب نیست و معنا ندارد. هنوز حرفی زده نشده و نباید دنبال این باشیم که آنی جواب دهیم.

رئیس فدراسیون فوتبال تصریح کرد: با طاهری در مورد این مسائل صحبت کردیم. اظهارات سرمربی پرسپولیس طبق ماده
20 کمیته اخلاق و ماده 72 انضباطی فیفا در رسانهها به شکلی بوده که مسئولیت آن بر عهده خودش نیست. من به طاهری

هم گفتم که اگر قرار است بحث و اعتراضی به برنامه تیم ملی صورت بگیرد باید به صورت مکتوب ارائه شود. اگر به این
شکل باشد کار قانونی بوده اما نباید چنین مصاحبههایی انجام شود.

تاج خاطرنشان کرد: خوب نیست در مصاحبههایشان بگویند چرا تیم ملی با سوریه جنگزده، مساوی کرده است یا اینکه در فلان
کشور اردو زدهایم. این صحبتها در شأن افراد نیست و در حیطه اختیارات آنها هم نیست که بخواهند در موردش صحبت کنند.

این مسائل را به طاهری گفتم. اگر سکوت میکنیم به خاطر تدبیر است. فدراسیون فوتبال وظیفه خود را میداند و هر اقدامی
لازم باشد به موقع انجام میدهد. وقتی در سازمان لیگ جلسه میگذاریم و همه میآیند یعنی اینکه تصمیم درستی گرفته شده

است. اینکه میگویند اگر بازی با مراکش انجام میشد، اعتراضی نمیکردیم، خوب نیست چون بازی با مراکش هنوز لغو نشده
است و ما پیگیر این موضوع هستیم که این بازی انجام شود.

تاج در واکنش به طعنه یک خبرنگار که گفت آیا بازیکنی در اردوی تیم ملی مانده که بخواهید با مراکش بازی کنید؟!، تأکید کرد:
بله، هیچ مشکلی از لحاظ کمبود بازیکن وجود ندارد و به اندازه کافی بازیکن در اردوی تیم ملی هستند. اتفاق عجیبی که افتاد

این بود که سرمربی پرسپولیس اعلام کرد نتایج این تیم به اردوی تیم ملی بازمیگردد و هر اتفاقی برای تیمش رخ دهد متوجه
کیروش و تیم ملی است. سرمربی تیم ملی هم تصمیم گرفت بازیکنان این تیم را برگرداند تا پرسپولیس آسیبی نبیند و نتایج
احتمالی هم به عهده خودشان باشد. موضوع بعدی این است که تیم ملی هر طور که باشد مسیر خودش را میرود اما من از

بعضی مصاحبهها و تیترها تعجب میکنم که چرا فضای رسانهای به این شکل شده است.

وی ادامه داد: حالا یک اتفاقی افتاده است! البته نمیگویم اتفاق مهمی نیست که اگر مهم نبود، ما با سرپرست باشگاه
پرسپولیس جلسه نمیگذاشتیم تا درباره این اتفاق صحبت کنیم. با طاهری حرفهایمان را زدیم و او هم جوابهای کافی را به

ما داد. ما هم صحبتهایی که لازم بود را انجام دادیم. فدراسیون این موضوع را بررسی میکند تا مشکلات برگزاری اردوی تیم
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ملی یک بار برای همیشه حل شود. اینکه هر بار ما بخواهیم اردو بگذاریم، پیش از آن اعتراضی صورت بگیرد و پس از آن
التهابی به وجود بیاید خوب نیست، موضوع باید یک بار برای همیشه حل شود چون از گذشته و در زمان ریاست کفاشیان هم

همیشه این اعتراضها بوده است. حالا این اردو که 5 روزه است و ما اگر همین الان مشکل را حل نکنیم در اسفند که پیش از
بازی با قطر، اردوی مهمی داریم با مشکلات زیادی روبرو میشویم.

رئیس فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: اگر ما سکوت کردیم برای این بود که بینیم باید چه کاری انجام دهیم تا این مشکل را
حل کنیم. در اصل ما تدبیر کردیم و سریعاً واکنش نشان ندادیم که بازیکنان را نفرستید، فلان کار را نکنید و کار دیگری انجام
دهید. از اسفند درگیر مسابقات مهمی خواهیم شد. مقدماتی جام جهانی را پیش رو داریم و همه آبروی فوتبال ما در این چند

بازی باقی مانده است. همزمان 4 تیم پرسپولیس، ذوبآهن، استقلال و استقلال خوزستان هم درگیر لیگ قهرمانان آسیا
میشوند. باید لیگ را برگزار کنیم و اگر مشکل هماکنون حل نشود آن زمان دچار مشکل خواهیم شد.  اکنون جنجال شده و

ایرادی ندارد که جنجال شود چون اگر در کوران بازیهای مهمی که پیش رو داریم، این اتفاقات تکرار شود آن موقع اتفاق
عجیبی افتاده است.

تاج درباره برنامههای فشرده باشگاهها و تیم ملی که موجب این اختلافات شده، گفت: این مشکل همیشه وجود دارد چون
تقویم مسابقات شرق و غرب آسیا یکی نیست و ما باید به دنبال حل این مشکل هم باشیم. تا زمانی که مشکل تقویم را حل

نکنیم این مسئله هم درست نمیشود. ما دنبال حل همین مشکل هستیم. اتفاقاً برای حل این مشکل، جلسهای 3 ساعته با
شیخ سلمان داشتیم که او هم با روی باز از ما استقبال کرد. باز هم میگویم تا تقویم آسیا به نفع کشورهای شرق قاره است،
ما با این مشکلات مواجه هستیم؛ نه فقط ما بلکه قطر، عربستان، امارات، عمان و سایر کشورهای عربی هم چنین مشکلی را

دارند. حالا کشورهایی مثل ما بیشتر درگیر چنین مسئلهای هستند چون 4 سهمیه داریم، در صورتی که ازبکستان فقط 2
سهمیه در لیگ قهرمانان آسیا دارد و کمتر از ما درگیر چنین مشکلاتی میشود. عمده بازیکنان ملیپوش هر کشوری هم در

تیمهایی هستند که در لیگ قهرمانان آسیا حضور دارند.

وی افزود: 3،4 سال پیش هم با چنین مشکلی مواجه بودیم که همزمان با اردوهای تیم ملی، استقلال و سپاهان که بازیکنان
ملیپوش زیادی داشتند درگیر بازیهای لیگ قهرمانان آسیا بودند و بازیهای 120 دقیقهای هم انجام دادند. استقلال آن زمان

بازیهایش را واگذار کرد و سپاهان هم پس از استقلال، شکست خورد. ما باید به فکر چنین مسائلی هم باشیم تا مشکلات حل
شود و اگر اکنون این مشکل را برجسته نکنیم تا به صورت ریشهای حل نشود دچار مشکل خواهیم شد. یک بار برای همیشه

کشور باید در این خصوص متحد شود تا مشکلات را حل کنیم.

رئیس فدراسیون فوتبال ادامه داد: سازمان لیگ برنامه داده است و ما از همه باشگاهها و مدیرانشان میخواهیم طبق این
برنامه عمل کنند. به زودی هم با مدیران جلسهای خواهیم گذاشت تا در این خصوص با آنها صحبت کنیم. از سازمان لیگ هم

خواستم از باشگاهها، پیشنهادهای آنها را در خصوص برنامه لیگ بگیرد که ما پاسخ گرفتیم یک بار این کار انجام شده است اما
خواستم دوباره نظر باشگاهها را در این خصوص جویا شوند. باید باشگاهها در نظر بگیرند که ما مسابقات مقدماتی جام

جهانی، لیگ قهرمانان آسیا، لیگ و بازیهای حذفی را هم پیش رو داریم و بهترین پیشنهاد خود را ارائه دهند. هر چند به  دلیل
همین فشردگی، بازیهای جام حذفی را زودتر برگزار کردیم و فقط بازی نهایی مانده که پس از پایان لیگ برگزار میشود تا

برنامه بازیهایمان سبکتر شود.

تاج تأکید کرد: علیرضا منصوریان به ما گفت که بهتر بود بازیها هر 5 روز برگزار میشد اما به او گفتیم که در بهمن تنها 4 تیم
حاضر در لیگ قهرمانان آسیا به میدان میروند و بقیه تیمها بازی ندارند. ما برنامهریزی مسابقات را براساس لیگ و آسیا پیش

میبریم. باید طبق شرایط جلو برویم، امروز به طاهری گفتم باید ببینیم این مشکلی که به وجود آمده از کجا شروع شده
است. فدراسیون فوتبال در زمینه تیم ملی و پرسپولیس موضعی نگرفت و اگر به طاهری، حرفهای امروز را نمیزدیم و

مصاحبه میکردیم، خلاف مدیریت بود. اگر قرار بود ما هم صحبت کنیم کارمان مثل پرسپولیس  میشد. طاهری هم از اتفاقات
به وجود آمده ناراحت بود.

وی درباره اینکه چرا جلسه میان کارلوس کیروش و سرمربیان تیمهای لیگ برتری برگزار نمیشود، گفت: پیشنهاد خوبی است
و شاید به زودی این کار را انجام دهیم. شاید در این جلسه برنامه مسابقات را اعلام کنیم و هر کسی پیشنهادی بدهد اما
مطمئناً تغییر ماهوی صورت نمیگیرد. هر مدیری میتواند بر اساس مطالب خودش، پیشنهاد را بدهد و ما آن را بررسی

خواهیم کرد. خودمان اهل برنامه هستیم و پیشنهادی برسد که مورد قبول باشد، میپذیریم.

تاج در پاسخ به سؤال خبرنگاری مبنی بر اینکه در این میان ملیپوشان پرسپولیس ضرر میکنند، گفت: این موضوع حل
میشود. کیروش آدم بزرگواری است و بازیکنان را مانند بچههای خودش میداند. پرسپولیسیها گفتهاند که از حضور
بازیکنانشان در این اردو ضرر خواهند کرد و به این خاطر سرمربی تیم ملی، بازیکنان را در اختیار پرسپولیس قرار داد.

وی در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه آیا کیروش انتقادها را پذیرفته است، خاطرنشان کرد: خیر، او بازیکنان را تحویل داده تا
در اختیار باشگاه خود قرار بگیرند. میگویند تیم شکست بخورد به خاطر تیم ملی است، کیروش هم به خاطر رفتارهایی که
میشود، تصمیم گرفت که بازیکنان را بازگرداند. به طاهری گفتم اگر همه حرفهایی که در این مورد مطرح شده صرفاً در

نامهای به فدراسیون فوتبال تحویل میدادید هیچ ایرادی نداشت و موظف بودیم به نامه جواب دهیم. هر کسی به برنامه لیگ
اعتراض دارد، بگوید تا برنامهریزی بهتری صورت بگیرد. در جلسهای از همه مربیان دعوت میکنیم که شرکت کرده و نظرات

خود را بدهند. برنامه از طرف سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال به باشگاهها داده شده است. وقتی مدیرعامل باشگاهی
برنامهای را قبول میکند معنیاش چیست؟ آیا به این معنا نیست که این برنامه را پذیرفته است؟ اگر حرفم غیرمنطقی است،
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بگویید.

رئیس فدراسیون فوتبال تأکید کرد: فردا (پنجشنبه) جلسهای خواهیم داشت که همه بتوانند شرکت کنند. استقلال، پرسپولیس،
ذوبآهن و استقلال خوزستان با پیراهن ایران در لیگ قهرمانان آسیا حضور پیدا میکنند و تیم ملی هم برای مسابقات جام

جهانی خودش را آماده میکند. به نظر شما اولویت با کدام است؟ من میگویم اولویت تیم ملی است و کیروش هم چنین
نظری دارد. از روز گذشته تا الان سکوت کرده بودیم اما دوستان تیتر زدند که ما فدراسیونِ سکوت هستیم، این حرف به چه

معناست که ما فدراسیونِ سکوت هستیم؟ واقعاً پشت این حرف چه چیزی وجود دارد؟ متأسفانه نحوه برخورد در فوتبال،
عجولانه شده است. باید نسبت به این وقایع تأسف خورد، هنوز حرفهای من را نشنیدهاند اما تیتر خود را میزنند.

تاج خاطرنشان کرد: سرمربیان یا مدیران عامل باشگاهها اگر پیشنهادی دارند به فدراسیون یا سازمان لیگ بدهند اما اگر
پیشنهادی ندارند برنامه ما را بپذیرند و اعتراض نکنند. استقلال طبق برنامهای که به خاطر دارم در 12 روز 3 بازی سنگین باید
انجام دهد. تیم ملی هم در خرداد سال آینده برای انتخابی جام جهانی چند بازیکن سنگین دارد و این مشکلات پابرجاست. در 2

سال گذشته که مقدماتی جام جهانی را نداشتیم چنین مشکلی نبود اما به دلیل برگزاری مسابقات مقدماتی جام جهانی با
مشکل مواجه شدهایم.

وی درباره اطلاعیه ایفمارک در رابطه با سیگاری بودن بازیکنان فوتبال اظهار داشت: از زهره هراتیان خواستم مستنداتشان را
به من بدهد. ظاهراً فرمی به بازیکنان دادهاند که از نظر جامعه آماری ملاک قرار داده شده اما کافی نیست. از بازیکنان

پرسیدهاند که سیگاری هستید، 98 درصد آنها گفتند که به هیچ وجه سیگاری نیستند اما از خود آنها پرسیدهاند که بازیکن سیگاری
داریم، پاسخشان این بود که 70،80 درصد بازیکنان فوتبال سیگاری هستند! به هراتیان گفتم بهتر بود این صحبتها مطرح

نمیشد چرا که این آمار نمیتواند صحیح باشد.

رئیس فدراسیون فوتبال تأکید کرد: اگر مبنا، آزمایش خون یا ادرار باشد شکی در آمار داده شده نخواهد بود اما مبنا پرسشنامه
بوده و از هراتیان خواستم که توضیحاتش را بدهد. استقلالیها، پرسپولیسیها، ذوبآهنیها و دیگر تیمها گفتند که سیگاری
نداریم. پس سیگاریها کجا هستند؟ اگر جای هراتیان بودم این آمار را منتشر نمیکردم، ما دو مورد هپاتیت داشتیم که به

مدیرعامل باشگاه آن بازیکنان تذکر دادیم. به مدیرعامل آن باشگاه گفتیم که از نظر ما استفاده از این بازیکنان خطرناک است
چون ممکن است در اردو انتقال داده شود اما طبق قوانین فیفا، بازی کردن آن بازیکنان منعی ندارد. ما نمیتوانیم به آن

مدیرعامل بگوییم که با بازیکن موردنظر قرارداد نبند و تنها تذکر دادیم.

وی در پایان، در مورد اینکه کیروش، مربیان ایرانی تیم ملی را هم ترخیص کرده و آیا با آنها هم مشکل دارد، گفت: چنین چیزی
صحت ندارد.

[1] فوتبالبرچسب ها: 
[2] تیم ملی
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